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  آقای پزشکیان، طبق نهج البلاغه عمل کنید
 امیرحسین ثابتی: »فیلم چاپلوسی استاندار خراسان شمالی در 
حضور شــما را دیدم. اگر همچنان می خواهید فقط از نهج البلاغه 
حرف بزنید که هیچ، اما اگر می خواهید کمی هم به آن عمل کنید 
طبق حکمت ۸۲ این کتاب عمل کنید و دستور عزل این فرد متملق 

را بدهید. و من الله التوفیق.«
 کارستان یمنی ها

 ابراهیم رضایی، سخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست: 
»تاثیرگذاری یمنی ها در جنگ غزه را می توان از دریچه آمار دید؛ 
در اوج جنگ ایران و عراق در۱۹۸۷، ۱۷۹کشتی مورد حمله قرار 
گرفت؛ عراق ۸۸کشتی، ایران ۹۱کشتی؛ اما یمنی ها در یک سال 
اخیر بیش از ۲۰۰کشتی صهیونیستی را یک تنه از کار انداخته اند. 
حمله به ۳ ناو آمریکا که در تاریخ بی سابقه است را هم اضافه کنید.«

 غیرت یمنی
روح الامیــن،   حســن 
تصویــری از یک کودک 
یمنی خنجر به دســت و 
پیــرو رهبر انصارالله یمن 

منتشر کرد.
 عادی ترین اتفاق دنیا از نگاه سی ان ان

 الهام عابدینی با انتشــار 
از خبر رســانه  تصویــری 
آمریکایی سی ان ان، نوشت: 
»زمستان شده و ۳ کودک 
فلسطینی در غزه یخ زدند 
و جان باختند.« ســی ان ان 
جوری تیتــر زده که انگار 
عادی ترین اتفاق دنیا افتاده 

و خیلی طبیعیه زمستونا بچه ها از سرما بمیرند و رژیم صهیونیستی 
هم که هیچ تقصیری نداره.«

 ذاتِ تغییرناپذیر 
 کاربری با انتشار این تصویر 
از رهبر شورشــیان حاکم بر 
سوریه که در دیدار دیپلماتیک 
با مقام عراقی همراه با اسلحه 
حاضر شــده اســت، نوشت: 
»ذات آدمــا با بــزک کردن 

ظاهرشون عوض نمیشه!«
 دخالت ایران؟!

 مصطفی: »ترکیه در سوریه اشراری را بر مردم حاکم کرده که در 
رزومه شون سابقه جگر در آوردن و سر کودک بریدن پشت دوربین 
دارند. غربی ها برای ســر اینها جایزه تعیین کرده بود. روزانه دارند 
مردم را کف خیابان تحقیر یا اعدام میکنن بعد هم میگن اگر جنگ 

داخلی بشه ایران دخالت کرده!«
  اگر پر رویی یک عکس باشد...

 اکبــر اعلمــی با انتشــار 
ایــن تصویر نوشــت: »آقای 
جهانگیری! شما ۸سال معاون 
اول رئیس جمهــور، ۸ســال 
وزیر صنایع و معادن، ۸سال 
نماینده مجلس و ۵سال هم 
اســتاندار اصفهــان بوده اید. 

بنابراین متناســب با وظایف و اختیاراتی که داشــته اید، به امتداد 
۲۹سال عملکرد، سکوت و یا توجیه وضع موجود در ایجاد شرایط 
ســخت کنونی ســهیمید. وانگهی ای کاش به نقش و سهم رفقا و 
امثال مهدی جهانگیری در بروز روزهای سخت امروز هم نیم نگاهی 

داشته باشید!«

با پرسه ای در فضای مجازی با موضوعات مختلفی روبه رو می شویم 
که مورد توجه کاربران قرار گرفته است. انتشار این مطالب 

به معنی تأیید همه آنها از سوی کیهان نیست.

چندین  که  می دهد  نشــان  تصاویر 
نگهبان زندان نیویــورک یک زندانی را 
یک روز پیش از مرگش مورد ضرب وشتم 

شدید قرار داده بودند.
به گــزارش خبرگزاری میــزان، زندگی 
سیاه پوســتان آمریکا همــواره در جامعه در 
معرض تهدید خشونت افسران پلیس و در زندان های این کشور نیز در معرض 
تهدید خشونت نگهبان ها بوده و تاکنون تعداد زیادی از سیاه پوستان به همین 

دلیل جان خود را از دست داده اند.
ویدیویی به تازگی در رسانه های آمریکایی منتشرشده که نشان می دهد 
نگهبانان یک زندان در نیویورک به طور مرگ بار یک زندانی با دستبند را مورد 

ضرب وشتم قرار می دهند. این زندانی سیاه پوست صبح روز بعد درگذشت. 
مرگ این زندانی به نام رابرت بروکس ۴۳ ســاله، در ۱۰ دســامبر )۲۰ 
آذر(، یک روز پس از وقوع حادثه در زندان مَرســی در شمال ایالت نیویورک 

اعلام شد.
پس از بررســی داخلی، کتی هاچل، فرماندار نیویورک، دستور اخراج ۱۳ 

افسر و یک پرستار زندان را صادر کرد که در این حمله نقش داشتند.
دفتر لتیتیا جیمز، دادســتان کل نیویورک هم تحقیق هایی را در مورد 
مرگ بروکس آغاز کرده است و یک گروه حقوقی این ویدیو را غیرقابل درک 
خوانده است. این ویدیو، که از سوی دادستان کل نیویورک منتشر شد، نشان 
می دهد که نگهبان ها بار ها به صورت و کشاله ران بروکس ضربه می زنند در 

حالی که او با دستبند روی میز معاینه نشسته است.
این ویدیو ها همچنین نشان می دهد که یک نگهبان زندان قبل از ضربه 
زدن به بروکس چیزی را در دهان او می گذارد و همچنین یک نگهبان دیگر 
با کفش به شکم او ضربه می زند. در یک نقطه، یک نگهبان هم پیش از اینکه 

بروکس را به  زور روی میز معاینه بگذارد، او را از گردن بلند می کند.
بروکس یک روز پس از حمله درگذشت. بررسی های اولیه علت مرگ را 
خفگی ناشی از فشردن گردن اعلام کرد. مشخص نیست در ابتدا چه چیزی 

باعث شد که نگهبانان بروکس را به مرکز درمانی زندان ببرند. 
براســاس گزارش آسوشــیتدپرس، بروکس در حال گذراندن ۱۲ سال 
حبــس به جرم حمله درجه یک بود. او در همان روز حادثه از زندان موهاک 

به مَرسی منتقل شده بود.
الیزابت مازور، وکیل مدافع خانــواده بروکس، در بیانیه ای گفت که این 

ویدیو ها ماهیت وحشتناک و شدید این حمله مرگ بار را نشان می دهد. 
مازور درمورد بروکس گفت: او سزاوار زندگی بود و هر کس دیگری که در 
زندان مرسی محبوس است باید بداند که مجبور نیست در ترس از خشونت از 

سوی نگهبان های زندان زندگی کند.
فرمانــدار نیویورک پس از انتشــار این ویدیو، گفت کــه از این حادثه 
خشــمگین و وحشت زده شده اســت و احســاس می کند که مجبور است 

دست اندرکاران را مسئول بداند.
اتحادیــه نیویورک که نماینده کارکنان زندان ها اســت، در بیانیه ای به 
رسانه های محلی گفت: آنچه ما شاهد آن بودیم دست کم قابل درک نیست. 
این اتحادیه در ادامه مدعی شد که این حادثه منعکس کننده وضعیتی نیست 
که هر روزه از ســوی نگهبان های زندان ها انجام می شود. این درحالی است 
که مرگ زندانی ها براثر خشونت نگهبان ها در زندان های آمریکا بار ها گزارش 
شده است. بخش نیویورکی اتحادیه آزادی های آمریکا یا ACLU اعلام کرد که 
ضرب وشتم شدید زندانی ها تنها یک بار در زندان های آمریکا رخ نداده است. 
دونا لیبرمن، مدیر اجرائی این گروه حقوق بشری در بیانیه ای گفت: این 
حادثه فرهنگ خشونت و عدم پاســخگو بودن نسبت به تخلف های افسران 

زندان ها را برجسته می کند که زندگی زندانیان را به خطر می اندازد. 
انجمن اصلاح و تربیت نیویورک )یک ناظر مستقل( در گزارشی که سال 
گذشته منتشر شــد، گزارش هایی فراگیر درباره تبعیض نژادی و بدرفتاری 

کارکنان با زندانیان را، از جمله زندانیان سیاه پوست دریافت کرد.

مرگ یک زندانی 
سیاه پوست در پی 
خشونت نگهبان ها 

آمریکا

شهردار تهران گفت: در مجموعه مدیریت 
شــهری به دنبال افزایش امکانات تفریحی، 
با حوزه  مرتبط  اقتصادی  و  آموزشی  هنری، 

بانوان هستیم.
به گزارش پایگاه خبری شــهر، آیین بهسازی 
و بهره برداری زیرساخت های ویژه بانوان مدیریت 
شهری تهران همزمان با یکصد و پنجاه و هفتمین 
پویش امید و افتخار روز شــنبه با حضور علیرضا 
زاکانی شــهردار تهران، پرویز سروری نایب رئیس 
شورای اسلامی شهر تهران و مریم اردبیلی مدیرکل 

امور زنان و خانواده شهرداری تهران برگزار شد.
زاکانی در این جلسه گفت: با تدابیر اتخاذ شده 
در اداره کل امور زنان و خانواده شــهرداری تهران 
شاهد شکل گیری فرصت های جدید برای بانوان در 
شهر تهران هستیم. بر همین اساس سال ۱۴۰۰، 
نزدیک به ۵۰۰ هزار نفر با میانگین حضور ۴ ساعته 
در مراکز مرتبط با بانوان شهرداری تهران خدمت 
می گرفتند اما این رقم در 6 ماهه نخست امسال به 
۴ میلیون و ۵۰۰ هزار نفر رســیده  است و تا پایان 

سال نیز بر آن افزوده خواهد شد.
وی تاکیــد کرد: به جــز اداره کل بانوان دیگر 
مجموعه های فعال در شــهرداری تهران نیز مانند 
اداره کل ســلامت، اداره کل شهروندی و... توجه 
ویــژه ای به امور مرتبط با بانــوان دارند. از طرفی 
مشارکت بانوان در فعالیت  های شهری نیز چشمگیر 
اســت. به عنوان مثال ســال گذشته ۵۵ درصد از 
شرکت کنندگان رویداد قهرمان شهر بانوان تهرانی 

بودند.

 ساخت ورزشگاه بزرگ مختص بانوان تهرانی
 در دستور کار

شهردار تهران افزود: در مجموعه مدیریت شهری 
نیــز ما به دنبال افزایــش امکانات تفریحی، هنری، 
آموزشی و اقتصادی مرتبط با حوزه بانوان هستیم. بر 
همین اساس پروژه ساخت ورزشگاهی بزرگ مختص 

بانوان تهرانی در دستور کار قرار دارد. 
زاکانی بیان داشــت: در سه سال گذشته شاهد 
رشــد امکانات و زیرســاخت های مرتبــط با حوزه 
بانــوان در تهران بوده ایم به نحوی که مجموعه های 
فرهنگی کوثــر از 6۲ عدد در ســال ۱۴۰۰، امروز 
به ۱۰۰ عدد رســیده اســت. ضمن اینکه کاربران 
 مجموعه های مرتبط با بانوان شهرداری تهران ۹ برابر

 شده اند.

کاهش آسیب های اجتماعی در پایتخت
 پس از ورود شهرداری 

نایب رئیس شورای اسلامی شهر تهران نیز در این 
مراسم گفت: بسیاری از آسیب های اجتماعی به علت 
بی توجهی و کم توجهی به حوزه زنان رخ داده است و 
هرجا که در مسیر توانمندسازی حوزه زنان حرکت 

 کردیم، شاهد کاهش آسیب های جدی بوده ایم.
پرویز ســروری تاکید کرد: شهرداری تهران به 
حوزه هــای دیگر از جمله معتادین متجاهر و اموری 
کــه می گفتند وارد شــدن به آنها، آســیب ها را در 
افزایش می دهد، اهتمام  ماموریت های شــهرداری 
ورزید. با اهتمام شهردار تهران و تشکیل قرارگاه ها و 
هماهنگی  و هم بستگی در انجام ماموریت ها، شاهد 

کاهش آسیب های اجتماعی بودیم.

 بهره برداری از ۱۵ مرکز کوثر در تهران
 تا اردیبهشت

مدیرکل امور زنان و خانواده شــهرداری تهران 
نیز در این مراســم با تاکید بر اینکه در حال حاضر 
یک میلیون و 6۰۰ هزار مترمربع زیرساخت ویژه بانوان 
در سطح شهر تهران داریم، گفت: در طول سه سال 
گذشــته بالغ بر ۱۴۰ هزار مترمربع به زیرساخت ها 
اضافه شده اســت. با افتتاح شهربانوی منطقه ۱۱، 
تعداد شهربانوها به ۲۳ عدد خواهد رسید. در شهربانو 
حدود ۲۵  مدل بهره برداری و خدمت رســانی انجام 
می شود. مریم اردبیلی با اشاره به اینکه با شهردختی 
که امروز افتتاح خواهد شد، تعداد شهردخت ها به ۷ 
عدد خواهد رسید، افزود: درخصوص بسته بهسازی 
تجهیز و باز تعریف خدمات و شروع بهره برداری که 
شامل مصوبه امسال در شــهرداری تهران بوده که 
شــورای شهر آن را مصوب کرده است، بالغ بر ۳۸۰ 
میلیارد تومان هزینه شــده است. اردبیلی با تاکید 
بر اینکه چهار نوع زیرســاخت ویژه بانوان در شــهر 
تهران داریم، ادامه داد: ۹ بوستان ویژه بانوان داریم، 
یک عدد هم در حال ســاخت است. این زیرساخت، 
کاربــری فراغتی و تفریحــی دارد و عمدتا در طول 
سال جشنواره های زنان و دختران و... در آنها برگزار 
می شود. مدیرکل امور زنان و خانواده شهرداری تهران 
اظهار داشت: زیرساخت دیگری به اسم کوثر نیز داریم 
که کارگاه های توانمندسازی زنان سرپرست خانوار 
هستند. ۱۰۰ عدد مرکز توانمندسازی کوثر داریم. تا 
اردیبهشــت و خرداد ماه سال آتی ۱۵ عدد به آن ها 

اضافه  خواهد شد.

در حالی کــه معاون وزیر ارتباطات معتقد 
است راهی برای مذاکره با پلتفرم های آمریکایی 
وجود ندارد، کارشناسان فضای مجازی نسبت 
به آسیب های رفع محدودیت سکوهای مجازی 
مذاکره هشدار  و  پیش شرط  بدون  آمریکایی 

می دهند.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، گفت وگوی 
ویژه خبری سیما شامگاه جمعه به مسئله حکمرانی 

مجازی و فیلترینگ اختصاص داشت.
رسول جلیلی، عضو شورای عالی فضای مجازی در 
این برنامه گفت: مصوبه شورای عالی فضای مجازی 
لازم الاجرا اســت. وقتی تصویب و تبدیل به مصوبه 
شد، همه قطعا آن را قبول داریم و باید به اجرای آن 
کمک کنیم. اما آیا باید بدون پیش شــرط و مذاکره 
با این دو ســکو به ویژه واتساپ که آمریکایی است، 

آن ها را رفع محدودیت کنیم؟
جلیلی ادامه داد: برای همه آحاد جامعه، موضوع 
حکمرانی قانونمند فضای مجازی یک موضوع جدی 
است، به این دلیل که همه امور فرهنگی، اقتصادی و 
آموزشی مردم با فضای مجازی مرتبط شده و اگر همه 
تحت حکمرانی قانونمند نباشند، مردم ضرر می کنند. 
ما تجربیات چندگانه ای با سکو هایی که حکمرانیشان 
دست دشمن بوده داشته ایم. یک مورد هم پیجر هایی 
بود که در لبنان آن اتفاق عجیب و غریب را شــکل 
داد یا سال ۹۸ یک فرمان، یک اپلیکیشن را از روی 
گوشی میلیون ها ایرانی حذف کرد و این اتفاق دست 
هیچ کس نبود. این ها نشــان می دهند تصمیم را ما 
نمی گیریم صاحب سکو و حکمرانی فضای مجازی 

می گیرد.
 نیاز به یک تعریف واحد
  برای ایجاد حکمرانی

حمید فتاحی، معاون وزیر و رئیس سازمان تنظیم 
مقــررات و ارتباطات رادیویی نیز در این باره گفت: 
اگر بتوانیم یک تعریف واحد برای حکمرانی فضای 
مجازی داشــته باشیم، خروجی های واحد هم مورد 
قبول همه خواهند بود. حکمرانی تردیدناپذیر است؛ 
چه در فضای مجازی و چه حقیقی به یک حکمرانی 

خوب نیازمند هستیم.
فتاحی با اشاره به صحبت های رسول جلیلی اظهار 
داشت: تمام مواردی که ایشان دغدغه دارند، درست 
است؛ اما صرف این که از فیلترینگ استفاده کنیم، 
به حکمرانی قانونمند در فضای مجازی نمی رسیم. 
دیدیم کــه در مدت اعمــال محدودیت ها هم این 

اتفاق رخ نداد. یکــی از مؤلفه های حکمرانی توجه 
به نظر مردم و کاربران اســت. اگر به این مؤلفه مهم 
توجه نکنیم، معمولا به نتیجه لازم نخواهیم رسید و 
پدیده ای به وجود می آید که همه ناراضی می شوند. 
آمار های فنی نشــان می دهند که میزان دسترسی  

مردم حتی با محدودیت ها چقدر بوده است.
رسول جلیلی، عضو شورای عالی فضای مجازی در 
پاسخ به سؤال مجری مبنی بر این که آیا امکان حذف 
محتواهای نامناسب از اپلیکیشن های خارجی وجود 

دارد؛ پاسخ داد: قطعا چنین چیزی ممکن نیست.
 خروج کلان داده و عدم امکان پیگیری 

با استفاده از اپلیکیشن های خارجی
مهدی انجیدنی، مدیرعامل ویراســتی و مخالف 
رفع فیلترینگ در گفت وگوی تصویری با برنامه گفت: 
صحبت از مخالفت با رفع فیلترینگ نیست؛ صحبت از 
اعمال قوانین بین المللی در حوزه فضای مجازی است. 
در سراسر دنیا کشور ها قوانینی را برای حضور کسب 
و کار های خارجی در کشورشان وضع کرده اند. حتی 
کشور های کوچک و ضعیف تر هم این قانون گذاری 
را دارند. برای مثال اگر کســی بخواهد درباره جبهه 
مقاومت در واتســاپ چیزی بنویسد یا بفرستد، این 
اپیلیکشن محتوا را حذف می کند و ما حتی در همین 

حد هم نمی توانیم پیگیری کنیم.
انجیدنی افزود: مهم ترین دغدغه ای که کشور های 
جهان در حوزه حضور کسب و کارها ی خارجی دارند، 
موضوع کلان داده اســت. کلان داده عظیمی که از 
کشور خارج می شود و دست یک شرکت آمریکایی 
قرار می گیرد، هم مطرح است. چه تدبیری برای این 

موضوع اندیشیده شده است؟
 فیلترشکن ها خروج کلان داده

و حملات سایبری را افزایش می دهند
معاون وزیر ارتباطات در این باره گفت: در حال 
حاضر که کاربران از طریق ابزار های فیلترشــکن به 
اپلیکیشن ها متصل می شوند، این نگرانی ها دوچندان 
می شود. فضائی به وجود آمده که بیش از ۸۰ درصد 
کاربران از این نرم افزار ها با فیلترشــکن اســتفاده 
می کنند. این فیلترشــکن ها امکان دسترســی های 
غیرقابــل مدیریت بیشــتر را هــم فراهم می کنند 
که اهداف آن ها مشــخص نیســت. حتی می تواند 
آلودگی هایی که بر روی گوشی ها به وجود می آیند، 

مرتبط با همین فیلترشکن ها باشد.
در ادامه رسول جلیلی عضو شورای عالی فضای 
مجــازی با بیان این که کســی مدافع وضع موجود 

نیست، گفت: وضع موجود واقعاً نگران کننده است؛ 
از این جهت که ما یک بخش مقابله با فیلترشکن را 
رها کردیم. جرم انگاری رخ نداد، فیلترشکن فروش 
و قاچاق کننده دستگیر می شوند، پیگیری می شود، 
می روند دادگاه؛ اما قاضی نمی تواند حکم بدهد. یعنی 

کوتاهی از جانب مجلس و دولت ها بوده است.
مهدی انجیدنی درباره فیلترشکن ها گفت: اگر به 
موضوع فیلترشکن ها توجه نکنیم، قطعاً یک آسیب 
بــزرگ خواهیم دید. از نظر قانونی و فنی می شــود 
کار هایی را انجــام داد و جلوی بخش زیادی از این 

فیلترشکن ها را کاملًا گرفت.
 باز شدن اپلیکیشن های مسدود شده

 استفاده از فیلترشکن را کم می کند یا نه؟
مدیرعامل ویراستی ادامه داد: در کشورمان بخش 
زیادی از مشکلاتی که کاربران دارند، مربوط به وب 
سایت ها و سرویس دهنده های خارجی است که به 
دلیل تحریم آمریکا ایران را تحریم کرده اند. یعنی اگر 
همه پلتفرم های خارجی هم باز شوند، آمار استفاده 
از فیلترشــکن در ایران کاهــش پیدا نمی کند؛ چرا 
که بسیاری از سرویس دهنده های خارجی ایران را 
تحریم کردند و استفاده دوم از وی پی ان ها در ایران 
برای آن موضوع است. پس یعنی باز کردن سکو های 
خارجی هیچ تاثیری در کاهش استفاده از وی پی ان ها 

نخواهد داشت.
انجیدنی افزود: چند راهکار در این زمینه وجود 
دارد، اول بســتن وی پی ان های غیرقانونی که از نظر 
فنی کاملًا شدنی است؛ دوم ارائه دادن وی پی ان های 
قانونــی برای دور زدن تحریم ها علیه ایران، ســوم، 
بستن اکثر سکو های خارجی که حاضر نیستند با ما 
همکاری کنند و حاضر نیستند قوانین حکمرانی ما 
را بپذیرند و همچنین بستن سیستم ارسال پیامک 
یــا تماس آن ها که برای تایید احراز هویت شــماره 
موبایل کاربران استفاده می شود. از این طریق حتی 
بدون فیلتر کردن، می شــود به راحتی ورود کاربران 
به این ســکو هایی که حاضر نیستند حکمرانی ما را 

قبول کنند را گرفت.
حمید فتاحی معاون وزیر ارتباطات در ادامه بیان 
داشت: باید سنگ بنا ها و مبانی نظری و عملی مان با 
همدیگر یکی باشد تا بتوانیم تصمیم درست بگیریم. 
درباره کم نشــدن استفاده از فیلترشکن ها که آقای 
انجیدنی گفتند، باید بگویم قبل از مسدودســازی 
پلتفرم تلگرام اگر والدینی روی گوشــی فرزندشان 
ابزار وی پی ان و فیلترشــکن می دیدند، این قدر این 

حرکت خارج از قاعده و قبیح بود که دچار اضطراب 
و نگرانی می شــدند. امروز چــه اتفاقی می افتد که 
والدین سراغ بچه ها و نوجوان ها می روند و درخواست 

فیلترشکن می کنند.
فتاحی ادامه داد: این یعنی نوجوان ما که در دنیا 
هم می بینیم قوانین سفت و سختی برایشان دارند، 
نه تنها به پلتفرم هایی که ما می گوییم این همه آسیب 
دارد، دسترســی دارد؛ بلکه به همه محتوای فضای 

مجازی دسترسی دارد.
 مذاکره، ممکن یا ناممکن؟

رئیس سازمان تنظیم مقررات افزود: مذاکره در 
دوره های گذشته با خیلی از پلتفرم های بین المللی 
انجام شده و آن ها هم سیاست هایی برای خودشان 
دارند. در مورد پلتفرم های آمریکایی به نظر می آید 
که راهی برای مذاکره با آن ها وجود نداشته باشد؛ اما 
سایر پلتفرم ها در چارچوب آن قواعد و سیاست هایی 
که دارند و همه دنیا و کشور های دیگر دنیا هم آن ها 
را پیاده سازی می کنند، امکان این موضوع به صورت 

مشخص وجود دارد.
رسول جلیلی عضو شورای عالی فضای مجازی 
درباره مذاکره با سکو ها اظهار داشت: چه آمریکایی 
و چــه غیر آمریکایی، ما باید حداکثر تلاش را برای 
مذاکره بکنیم. اســتارلینک آمریکایی بود، اما ما از 
طریــق یک نهاد بین المللی رفتیم و مذاکره کردیم. 
در دولــت چهاردهم وزارت ارتباطــات هم در این 
زمینه آن فرآیندی که در دولت سیزدهم طی شده 

را دنبال می کند.
وی ادامه داد: مسئله این است ما قبل از این که 
مذاکره کنیم با حرف غلطی که آن ها، چون مذاکره 
نمی کننــد ما مذاکره نکنیم، باب مذاکره را بســته 
می دانیم. این اشکال دارد و از پیش موضوع را نشدنی 
تصور می کنیم. در صورتی که این چنین نیست، ما 

جمهوری اسلامی ایران هستیم.
جلیلی گفت: ما باید به سه راهکار توجه داشته 
باشیم؛ یک این که سرویس بومی با کیفیت که عامل 
قدرت و عامل اقتدار ما باشد داشته باشیم. مورد دوم، 
مذاکره و تعامل با سرویســی اســت که به قانون ما 
پاسخگو باشد. هر کس پاسخگو است، قدمش روی 
چشم و اگر کسی به قانون ما پاسخگو نیست، حتماً 
بایــد با آن مقابله کنیم. مورد بعدی این اســت که 
اقداماتــی که در مصوبه اخیر آمده باید اصرار کنیم، 
فرهنگ سازی کنیم تا همه یکپارچه اجرا شود؛ نه این 

که بخشی اجرا بشود و بخشی اجرا نشود.

در گفت وگوی ویژه حکمرانی مجازی بررسی شد

آسیب های رفع محدودیت سکوهای مجازی آمریکایی 
بدون پیش شرط 

رئیس مرکز جامع سرطان برکت )وابسته به ستاد اجرائی فرمان 
امام( اظهار داشــت: با وجود دستگاه های فوق پیشرفته، بسیاری از 

تومورهای سرطانی در ایران قابل تشخیص، بهبود و درمان شده اند.
پیــام آزاده به ایرنا گفت: ۴۴۰ بیمــار در دهک های ۱ الی ۵ به صورت 
رایگان در یک ســال گذشته در مرکز جامع سرطان برکت تحت درمان قرار 
گرفتند. از فروردین سال ۱۴۰۲ لغایت نیمه اول دی ماه سال جاری به بیش 
از ۱۷ هزار بیمار خدمت ارائه شده است و این بیمارستان روزانه میزبان بیش 

از ۱6۰ بیمار نیازمند رادیوتراپی است.
آزاده با اشاره بر اینکه سایبرناف )نوعی پرتودرمانی( موجود در بیمارستان 
برکت از پیشــرفته ترین دستگاه ها در ایران اســت، افزود: با استفاده از این 
تکنولوژی و دقت بالای دســتگاه بسیاری از تومورهای سرطانی که در نقاط 

مختلف بدن قابل دسترس نیستند، قابلیت بهبود و درمان پیدا کرده اند.
وی با تاکید بر اینکه آزمایشــگاه ژنتیک این بیمارســتان امکان انجام 
کلیه آزمایش های ژنتیک را با سطح دقت بسیار دقیق در کشور فراهم کرده  
اســت، ادامه داد: سی تی اســکن موجود در این بیمارستان از تکنولوژی های 
فوق پیشــرفته دنیا اســت که نتایج آزمون ها را به اسکنرهای حرفه ای برای 

تشخیص منتقل می کنند.

رئیس مرکز جامع سرطان برکت:

بسیاری از تومورهای سرطانی در ایران 
قابل تشخیص و درمان شده اند

زاکانی در آیین بهسازی و بهره برداری زیرساخت های ویژه بانوان:

 کاربران مجموعه های مرتبط با بانوان شهرداری تهران ۹ برابر شده اند

رئیس کل دادگستری آذربایجان غربی از انهدام یک باند فروش آرد 
یارانه ای در شهرستان سلماس خبر داد.

بــه گزارش خبرگزاری میزان، ناصر عتباتی گفت: تعدادی از مســئولان آرد 
و نان، اداره غله، دبیرخانه کمیســیون آرد و نــان، اتاق اصناف و اتحادیه نانوایان 
سلماس با سوءاستفاده از موقعیت خود بالغ بر هزار کیسه آرد دولتی یارانه ای را در 
بازار آزاد به فروش رسانده و پول آن را به نفع خود برداشت کرده اند. عتباتی افزود: 
دادگســتری و دادسرای شهرستان ســلماس با همکاری مؤثر اداره اطلاعات این 
شهرستان به موضوع ورود و با دستگیری متهمان قرار بازداشت موقت آنها توسط 
بازپرس رسیدگی کننده صادر و به زندان معرفی شده اند. وی تاکید کرد: برخورد 
قانونی لازم با این متخلفین انجام می شــود و متهمان دیگری هم در این پرونده 

وجود دارند که شناسایی شده اند و اقدام در مورد آنها هم در دستور کار است.

وزارت بهداشت اعلام کرد
افزایش قابل توجه موارد ابتلا به آنفلوانزا در کشور

سرپرست مرکز مدیریت بیماری های 
افزایش  اعلام  با  بهداشت،  وزارت  واگیر 
قابل توجه موارد ابتــلا به آنفلوآنزا در 
کشور، نســبت به رعایت پروتکل های 
بهداشتی به  ویژه در افراد پرخطر تاکید 

کرد.
بــه گزارش وبدا، قباد مرادی با اشــاره به 
نتایج آخرین رصدهای آزمایشگاهی، از شیوع 
بالای سویه H۱N۱ آنفلوآنزای فصلی خبر داد 
و خواستار اجتناب از حضور در مکان های شلوغ 

و استفاده از ماسک شد.
مرادی با اشاره به نتایج آخرین رصدهای 
آزمایشگاهی، اظهار داشت: یافته  های ما نشان 
می دهد که در هفته آخر آذرماه، بین ۲۱ تا ۲۳ 
درصد از کل موارد عفونت های تنفسی جاری 

در کشــور مربوط به آنفلوآنزا بوده است. نوع 
 H۱N۱ و زیرگونه A غالب آنفلوآنزا نیز از نوع

است که همان آنفلوآنزای فصلی است.
وی افــزود: رصدهای دو ماه اخیر نشــان 
می دهد که شیوع آنفلوآنزا به صورت تدریجی 
افزایــش یافته و به بیش از ۲۰ درصد در بین 
همه عفونت های تنفســی رسیده است. این 
میزان شیوع، نشان دهنده افزایش قابل توجه 

آنفلوآنزا در این فصل از سال است. 
سرپرســت مرکز مدیریــت بیماری های 
واگیــر با بیان اینکه الگوی شــیوع امســال 
بــا الگوهای ســال های قبــل از همه گیری 
کوویــد-۱۹ همخوانــی دارد، گفت: البته در 
برخی از اســتان ها، فراوانی آنفلوآنزا نســبت 
به ســایر عفونت های تنفســی بیشتر است. 

با توجه به شــیوع بیشــتر آنفلوآنزا، توصیه 
می شــود افراد به ویژه سالمندان و افراد دارای 
بیماری های زمینه ای از حضور در مکان های 
شــلوغ خودداری کنند. اســتفاده از ماسک، 
شست وشــوی مرتب دست ها و استراحت در 
منزل در صورت بروز علائم، از جمله مهم ترین 

اقدامات پیشگیرانه است.
مــرادی با بیــان اینکه بعــد از آنفلوآنزا، 
رینوویروس ها که عامل سرماخوردگی هستند، 
دومین عامل مهم عفونت های تنفسی در کشور 
هستند، ادامه داد: وزارت بهداشت و درمان با 
استفاده از شبکه آزمایشگاهی گسترده خود، 
به صورت مستمر وضعیت بیماری های تنفسی 
را رصد می کند و در صورت بروز هرگونه تغییر، 

اطلاع رسانی لازم را انجام خواهد داد.

شناسه  آگهی:۱۸۵۴۵۶۸م الف:۳۳۸۹

آگهی دعوت شرکت افکتیو سهامی خاص
به شماره ثبت ۳۹۱۴۹ و شناسه ملی ۱۰۱۰۰۸۴۵۵۸۲

بدینوســیله از کلیه سهامداران دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی عادی 
به طور فوق العاده شرکت که در تاریخ 1403/10/22 ساعت 11:00 در محل استان تهران، 
شهرستان تهران، بخش مرکزی، شهر تهران، عباس آباد، اندیشه، خیابان سهروردی شمالی، 

بن بست بیشه، پلاک5، طبقه همکف شرکت تشکیل می گردد، حضور بهم رسانند.
هیئت مدیرهدستور جلسه: 1- انتخاب بازرس

رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت 
بحران مخاطرات وضع هوای ســازمان 
هواشناسی از بارش برف و باران در نقاط 

مختلف کشور تا چهارشنبه خبر داد.
صادق ضیاییان به ایسنا گفت: یکشنبه در 
سواحل دریای خزر، خراسان شمالی و شمال 
خراسان رضوی افزایش ابر و رگبار پراکنده رخ 

می دهد و وزش باد در شــرق و جنوب شرق 
افزایش می یابد. وی افزود: دوشنبه در برخی 
مناطق کهگیلویه و بویر احمد، چهار محال و 
بختیاری، فارس، شمال بوشهر، غرب لرستان، 
غرب سواحل دریای خزر و شرق اردبیل افزایش 
ابر و بارش پراکنده پیش بینی می شــود. طی 
سه شنبه علاوه بر مناطق یاد شده در استان های 

اصفهــان، مرکزی، خراســان جنوبی، جنوب 
خراسان رضوی، نیمه شمالی کرمان و جنوب 
یزد ابرناکی و بارش باران، گاهی رعد و برق و 
در ارتفاعات بارش برف رخ می دهد. چهارشنبه 
نیز بارش پراکنده در مناطق مرکزی کشــور، 
جنوب، شــرق، شمال شرق و سواحل دریای 

خزر ادامه خواهد داشت.

معاون امور فرهنگی کمیته امداد امام خمینی)ره( گفت: در حال 
حاضر بیش از ۱۴ هزار نخبه و استعداد برتر تحت حمایت نهاد هستند.

به گزارش کمیته امداد، حجت الاســلام مهدی متقی فر روز شنبه از ابلاغ 
دســتورالعمل پرداخت وام به نخبگان و استعدادهای برتر تحت حمایت خبر 
داد و افزود: حمایت از نخبگان و استعدادهای برتر یکی از ماموریت های کمیته 
امداد در حوزه فرهنگی اســت و به منظور رفع نیازها و شــکوفایی این افراد، 
پرداخت وام قرض الحسنه فرهنگی به نخبگان در دستور کار قرار گرفته است. 
وی ادامه داد: این وام با همکاری صندوق قرض الحسنه امداد ولایت در اختیار 
افراد نخبه و استعدادهای برتر تحت حمایت قرار می گیرد. در حال حاضر بیش 

از ۱۴ هزار نخبه و استعداد برتر تحت حمایت نهاد هستند.
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پیش بینی تداوم بارش برف و باران در نقاط مختلف کشور تا چهارشنبه

بازداشت متهمان فروش هزار کیسه آرد یارانه ای 
در بازار آزاد در سلماس

معاون کمیته امداد:

۱۴ هزار نخبه و استعداد برتر 
تحت حمایت کمیته امداد هستند

رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا اعلام کرد که طی ۶ ماهه نخست 
امسال ۲۶۹ نفر توسط خودروهای موسوم به شوتی جان خود را از دست 

دادند.
به گزارش پلیس، ســردار حسین رحیمی اظهار داشت: طی 6 ماهه نخست 
امسال به واسطه حرکات خارج از ضوابط و قواعد خودروهای شوتی بیش از ۱۷۷ 
مورد تصادفات فوتی ثبت شــده اســت که در نتیجه این تصادفات ۲6۹ نفر جان 
خود را از دست داده اند. به گفته رحیمی، علاوه بر تصادفات فوتی طی این مدت، 
بیش از ۱۸6 مورد تصادف جرحی به واســطه خودروهای شــوتی و رانندگی های 
خارج از ضوابط این خودروها به ثبت رســیده اســت، تصادفاتی که حدود ۳۲۳ 
مجروح و مصدوم بر جای گذاشته است. وی افزود: برخی از مصدومین دچار قطع 
نخاع و در نهایت فلج گردنی و یا معلولیت های دائمی شده و به ناچار برای همیشه 

زمین گیر و فلج می شوند.
 کشف ۶ هزار میلیارد تومان کالای قاچاق از شوتی ها

رئیس پلیس امنیت اقتصادی با اشــاره به موضوع قاچاق این خودروها بیان 
داشت: طی ۸ ماهه سال جاری نزدیک به 6 هزارو ۵66 میلیارد تومان کالای قاچاق 
از خودروهای شوتی کشف شده است که این موضوع موید تاثیر مخرب این پدیده 
شوم بر اقتصاد کشور است. رحیمی، »خودروهای شوتی را ارابه های مرگ« توصیف 
کرد و گفت: شــوتی ها متاســفانه در سال های اخیر به معضلی تبدیل شده اند که 
به راحتی امنیت و آرامش هموطنان ما را در طول مســیرهای مواصلاتی به خطر 
می اندازند و با انتقال بار قاچاق مشکلاتی را هم در حوزه اقتصادی به وجود می آورند.

رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا:

خودروهای شوتی طی 6 ماه نخست امسال 
باعث مرگ ۲6۹ نفر شدند


